
B o stadsriittsforeningen

Sofia strand

Protokoll frin &rsmote i Brf Sofia Strand, onsdagen den 18 maj 2016 kl 18:30

Plats: Nackagatan2T

Ndrvarande: Representanter for ldgenheterna nr: 101, LO3, L2!, L23, L3L, !93,20L, 202,2L2,223,

233,243,257,252

$1 Styrelsens ordftirande Bengt Aman dppnade &rsmdtet.

$2 Dagordningen godkfindes.

$3 Till stiimmans ordfiirande valdes Rune Andersson.

$4 Till st[mmans protokollftirande valdes Chris Lundberg.

$5 Till protokolljusterare tillika rdstrdknare valdes Kristina Gough och Andreas Lindstrdm.

$6 Det konstaterades att stiimman blivit i behdrig ordning utlyst enligt stadgarna.

$7 St?imman godkande faststiillande av rdstliingd, ndrvarande medlemmar och ombud.

$8 Stiimmans ordfiirande Rune Andersson ftlredrog ftirvaltningsberfittelsen och ledamot Pia

Karlsson ftiredrog irsredovisningen.

$9 Stiimmans ordftirande Rune Andersson foredrog revisionsberiittelse som faststiilldes.

$10 Resultat-ochbalansriikningen faststfllldes.

$11 St?imman tog eff beslut om resultatdisposition enligt fiirslag i frrsredovisningen.

$12 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

$13 Stiimman beslutade att faststiilla styrelsens arvode till ett inkomst basbelopp exkl. sociala

utgifter att fordela som styrelsen rinskar. Arvode till revisorerna enligt faktura.

$14 Valberedningens ft)rslag till stlrelse avseende n[sta valpeiod2016-2017 godk[ndes.

ledamot kvarsitter ett flr

ledamot kvarsitter ett 6r

Tommy Holm
Bengt Aman

(39:an)

(39:an)



Valberednin gens forslag ti I I representant i Samfiill i gheten godkiindes.

kvarsitter ett ir (37:an)

viiljs pfl ny tv6-frrsperiod (39:an)

v[ljs pi ny tvi-irsperiod (37:an)

viiljs ftr ett ir (39:an)

viiljs ftir ett ir (37:an)

(37:an)
(39:an)

Christina Muljadi
Pia Karlsson

Rune Andersson

Helena Afrfn
Farid Miidje

Farid M[dje
Annika Lyrestam Tillberg

ledamot

ledamot

ledamot

suppleant

suppleant

ordinarie

suppleant

$17

$15 Bengt Mdller omvaldes som revisor och Stefan Hiillberg som suppleant.

$16 Valberedningen Andreas Lindstrdm, Carina Wiidh och Kristina Gough omvaldes i
ytterligare ett ir.

Enhetligt beslutades att anta Stadgelndring avseende avgifter enligt bilagatill stiimmans

dagordning. Detta har nu beslutats vid tvfr efterkommande st[mmor.

$18 Inga motioner hade inkommit frin medlemmar.

$19 Medje Farid redovisade styrelsens arbete med att utreda mojligheten att erbjuda

ft)reningens medlemmar fiberbredband. Stiimman beslutade att behilla Comhem som

leverantor och sluta gruppavtal. St[mman tackade fibergruppen ftir sin insats i
utredningen.

$20 Stiimmans ordfiirande tackade alla ftir sitt engagemang och avslutade stiimman.

Vid protokollet

Kristina Gough


